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Rada Miejska w Lipsku 
 

Protokół nr XXXI/2020 

XXXI Sesja w dniu 30 grudnia 2020  

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  

2.  Grzegorz Kusio - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

3. Artur Dygas – Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

4. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

5. Monika Chmielnicka – Inspektor ds. kadrowych i pracowniczych  

1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Sajdak 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

4. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała Nr XXXI/170/2020 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021. 
Monika Chmielnicka, Inspektor ds. kadrowych i pracowniczych omówiła założenia 

programu. Powiedziała, że została przeprowadzona diagnoza problemów społecznych. 

Diagnoza obejmowała trzy obszary: alkoholowy, narkotykowy i zjawiska przemocy.                      

W badaniu uczestniczyli uczniowie klas podstawowych, ponadpodstawowych, osoby dorosłe 

oraz 12 punktów sprzedaży alkoholu. Diagnoza pokazała niepokojący obraz, coraz młodsze 

dzieci sięgają po alkohol i to za przyzwoleniem rodziców. Jeśli chodzi o narkotyki to 

niewielki odsetek osób przyznał się do korzystania z tego rodzaju używek, ale dane także nie 

napawają optymizmem. Nasiliło się także zjawisko przemocy, pandemia spowodowała, że 

pozamykaliśmy się w domach, to rodzi frustrację, lęki oraz agresję. Założenia na 2021 rok są 

takie by ukierunkowywać profilaktykę na młodzież i szkolić także rodziców, będą 

prowadzone kontrole punktów sprzedaży alkoholu. Chcemy też wspierać poradnię uzależnień, 

która pomimo pandemii nie zawiesiła swojej działalności leczniczej. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXI/170/2020 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr XXXI/170/2020 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

został przyjęta jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr XXXI/171/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku 
Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko powiedziała, że zmiany dotyczą: zmian                 

w dochodach  i wydatkach budżetu. Wprowadzono środki z tytułu rezerwy subwencji ogólnej 

w kwocie 41.432zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące Urzędu Miasta i Gminy. Zmieniono 

źródło finansowania dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
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Opieki Zdrowotnej w Lipsku z dochodów z opłat za wydawanie zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych na  inne dochody bieżące gminy. W związku z powyższym zmieniono 

klasyfikację budżetową wydatku dotacji z rozdziału 85154 „Przeciwdziałanie alkoholizmowi” 

na rozdział 85111 ,, Szpitale ogólne”. Pozostałe zmiany wynikają z bieżącej działalności 

jednostki. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXI/171/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta 

i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr XXXI/171/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta 

i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku została przyjęta 

jednogłośnie. 

c) Uchwała Nr XXXI/172/2020 w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2020 
Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy odbyło się spotkanie 

zaplanowane na 21 grudnia 2020r.  z przedstawicielami Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie, jeśli tak to jakie są ustalenia. 

Roman Madejski zapytał czy są jakieś plany modernizacji oświetlenia na skrzyżowaniu                        

ul. Iłżeckiej obok Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.  

Jacek Wielorański, Burmistrz odpowiedział, że spotkanie nie odbyło się ze względu na to, że 

jeden z dyrektorów zaraził się covidem. Nie znamy terminu kolejnego spotkania, ale były 

prowadzone rozmowy z projektantami mają się przygotować, tak by plany miały finalny 

kształt i by uwag było jak najmniej. Burmistrz dodał, że rozmawiał telefonicznie z  

Dyrektorem Dąbrowskim i jeżeli chodzi o Lipę Miklas to inwestycja jest do  zaakceptowania 

z drobnymi uwagami. Na finale jest ogłoszenie przetargu na nowy ślad 747 do Iłży i jeśli u 

nas zaakceptowanie planów będzie się przeciągać to jest ryzyko, że w Lipie Miklas ta 

inwestycja może nie zostać zrealizowana. Burmistrz dodał, że jest dobrej myśli. Jeśli chodzi o 

modernizację oświetlenia to robiona jest analiza jak w najlepszy sposób doświetlić 

skrzyżowania na terenie miasta i gminy Lipsko. Będziemy prowadzić rozmowy z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, bo te skrzyżowania są najczęściej na drogach 

krajowych.  

Włodzimierz Adam Misiak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał kiedy zostanie 

zakończona inwestycja, o którą zabiegał w interpelacji z dnia 29 marca 2019 roku dotyczącej 

wykonania -  w celu poprawy bezpieczeństwa - dojścia do drogi gminnej na ul. 1 Maja wraz    

z  wykonaniem poziomych pasów przejścia dla pieszych w pobliżu skrzyżowania                                   

z ul. Śniadeckiego w Lipsku.  

Jacek Wielorański, Burmistrz powiedział, że wynika to z trudności technicznych, firmy mają 

opóźnienia, przez pandemię, brakuje ludzi do pracy. Dodał, że to przejście pojawi się, jeśli 

pogoda pozwoli prace rozpoczną się w styczniu 2021r. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o obwodnicę, czy firma 

Budimex wystąpiła już o wszystkie zezwolenia. Co się dzieje w tej sprawie i co z drogą 747. 
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Jacek Wielorański jeśli chodzi o obwodnicę, jest już podpisana umowa. Firma rozpoczyna 

proces dokumentacyjny. Niebawem rozpoczną się Rady Techniczne, które będą odbywały się 

w Lipsku. Jeśli chodzi o nowy ślad 747 to jeszcze nie wszystkie problemy zostały 

rozwiązane, chodzi o działki w pobliżu Iłży. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXI/172/2020 w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających                              

z upływem roku budżetowego 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr XXXI/172/2020 w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku wraz z Burmistrzem złożyli zebranym oraz 

mieszkańcom miasta i gminy Lipsko życzenia noworoczne. 

 

5. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

  

  

 

 


